
Van: Marian van den Berge [mailto:vandenbergemarian@gmail.com]  
Verzonden: donderdag 27 september 2018 11:05 
Aan: Veenstra, Jan <j.veenstra@huizen.nl> 
Onderwerp: Commissievragen opvang verwarde personen 

Geacht college, 

Uit nieuwberichten blijkt dat er een toename is van verwarde mensen (12% meer dan in 
2016) en dat er een gebrek is aan opvangplaatsen voor verwarde personen bij ggz-
instellingen waardoor verwarde mensen worden opgesloten in politiecellen. 
Er is een landelijk Schakelteam actief dat als doelstelling heeft, dat vanaf 1 oktober 2018 alle 
gemeenten en regio’s beschikken over een goed werkende aanpak voor ondersteuning van 
mensen met verward gedrag. Onderdeel van die aanpak is onder meer dat een ggz-
hulpverlener met verstand van psychiatrische stoornissen moet paraat zijn voor als iemand 
op straat agressief doet of lijkt te zijn. Die persoon moet dan gekalmeerd worden en op een 
humane manier vervoerd worden naar een opvangplek, niet zijnde een politiecel. 

Voor meer informatie, zie: https://www.nrc.nl/nieuws/2018/09/26/iemand-ontspoort-nooit-
onverwachts-a1811690 

Naar aanleiding van het voorgaande heb ik de volgende vragen aan u. 
1. Speelt het probleem van onvoldoende opvangmogelijkheid in de ggz, waardoor verwarde 

personen opgesloten worden in politiecellen, ook in deze regio? 
2. Hoe is het opvangbeleid voor verwarde personen thans geregeld in Huizen, en verandert 

er iets in dat beleid (overeenkomstig de doelstellingen van het landelijke Schakelteam) 
na 1 oktober 2018?  

 
Graag zie ik uw mondelinge beantwoording van deze vragen in de vergadering van de 
commissie Sociaal Domein van 16 oktober a.s. tegemoet. Indien u mogelijkheden ziet om de 
vragen reeds schriftelijk voorafgaand aan de vergadering te beantwoorden, dan stel ik dat 
zeer op prijs. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Marian van den Berge  
(GroenLinks) 
 


